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Írásbeli választ igénylő kérdés

„Valóban eladtuk METISZ-M típusú páncéltörő rakétáinkat?" címmel a Házszabály
91 .§-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi
miniszterhez .

Tisztelt Miniszter úr!

A tegnapi napon a mellékelt Azonnali kérdést tettem fel Önnek .

A választ Iváncsik Imre államtitkár úr adta, amelynek lényege : a honvédség kezelésében lévő
rakétarendszert továbbra is meg kívánják tartani . Arról viszont egyetlen szót sem ejtett -
amelyet Ön, mint a Nemzetbiztonsági Kabinet vezetője biztosan tud, hogy miért adták el a
Belügyminisztérium alárendeltségébe tartozó Határvadász alegységek rakétafegyvereit .

Tehát ismételten kérdezem Öntől : mikor, kinek és mennyiért adták el a kérdésben szereplő
METISZ-M típusú páncélelhárító rakétákat.

Várom megnyugtató válaszát!

Karsai Pétes ~
MDF



Budapest, 2005 . május 9 .

Valóban eladtuk METISZ-M típusú páncéltörő rakétáinkat?

Tisztelt Miniszter úr!

Tudomásom szerint az 1990-es évek derekán közel 100 darab páncéltörő rakéta komplexum,
katonai megnevezése szerint METISZ-M érkezett az orosz államadósság ellentételezéseként a
Belügyminisztérium alárendeltségébe tartozó határvadász alegységek részére, valamint jutott
a fegyverekből egy tucatnyi a szolnoki katonai alakulatunkhoz is . Ezeket a fegyvereket Keleti
György miniszter úr részvételével megtartott rendszerbe állító lövészet keretében ismerhette
meg a hazai közvélemény (Magyar Honvéd, 1998 . május 9.)

Ezek a fegyverek páncéltörő képességük alapján még ma is az egyik leghatékonyabb
eszköznek számítanak ezen a ,,piacon" .

Most mégis arról kaptam információt, hogy a BM kezelésében lévő rakétákat eladtuk
valamely szomszédos országnak annak ellenére, hogy ezen eszközök valóban szolgálták volna
az immár könnyű gyalogsági dandárrá sorvasztott hadseregünk csökkentett tűzerejét is .
Hiszen ezek a fegyverek alapvetően védelmi fegyverek .

Miniszter úr!

Nagyon büszkék vagyunk arra, hogy hadseregünk egyik legtöbbször hivatkozott és sztárolt
képessége, a víztisztítás és, hogy ezen a téren topon vagyunk .

Mégis kérdezem Önt, kinek az ötlete volt, hogy e fegyverektől, következésképpen egyik
hatásos védelmi képességünktől megfosszák országunkat?

Várom megtisztelő válaszát!

Azonnal kérdés
2005 . május 9 .
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